
Bestyrelsesmøde nr. 6/05.  25. maj 2005 
 
Deltagere: 
Mariann Roland MR 
Thomas Lind TL 
Anne Bøgh Andersen ABA 
 

 
1. Opsætning af flere stativer ved indre kanal. 

- Ved besigtigelse af de eksisterende stativer blev det konstateret, at der er rigelig plads til 
opsætning af endnu et sæt stativer over de nuværende. Det blev besluttet at der indtil 
videre ikke er behov for flere end disse to ekstra opbevaringspladser. Der anmodes om 
tilladelse fra ejerforeningens bestyrelse, hvorefter dette iværksættes. 

 
2. Opbevaring af fælles veste, pagajer og vogn.  

- Ejerforeningens bestyrelse har planer om at opsætte en gitterlåge foran det smalle rum 
under hovedtrappen på øverste P-dæk, i stil med gitteret foran viceværtens 
opbevaringsområde. Ejerforeningens bestyrelse kontaktes mhp muligheden for at 
kajakforeningen lejer det smalle rum til opbevaring af fælles udstyr.  

 
3. Indbetaling af kontingent. 

- TL udsender opkrævning indenfor de næste 14 dage.  

- En konto i foreningens navn er under oprettelse i Danske Bank. TL og ABA vil have 
tilladelse til at hæve på den. 

 
4. Tilbagebetaling af Finns indskud. 

- Finn har betalt indskud som B-medlem. Med den nuværende løsning af opbevaring af 
private kajakker i det fri, på samme sted som de fælles kajakker, har medlemskabet ikke 
mere interesse for Finn, da hans trækajak ikke kan opbevares undendørs. Han får derfor sit 
indskud retur. 

 
5. Indvielse af sæsonen/rensning af kajakker. 

- Det blev besluttet at indkalde til en fællesdag d. 05. juni kl. 14:00. ABA udsender 
indkaldelse til medlemmerne og ringer til Nautic for at checke vedr. rensning af kajakkerne. 


